
Jaarverslagen LSVV - seizoen 2023-2024 

4.1 Jaarverslag secretaris 
In het seizoen 2023-2024 zijn er 12 bestuursvergaderingen geweest. Avonden waarop veel 
is besproken en de nodige besluiten zijn genomen over tal van zaken.  

Het seizoen begon in augustus met de Zuurkoolcup bij LSVV. Drie geweldig goed bezochte 
avonden voor de voetballiefhebbers van Langedijk en omstreken. De afsluitende avond 
eindigde helaas eerder dan gepland met een incident op de Sportlaan. Desondanks kunnen 
we terugkijken op een geslaagd voetbalevenement. 

Na de Zuurkoolcup kon het seizoen 2023-2024 van start. En één van de vele taken die er 
tijdens onze speelweekenden wordt uitgevoerd door de vrijwilligers van LSVV is die van 
bestuursdienst. Elke zaterdag en zondag vervullen de leden van de bestuursdienst de rol 
van gastheer of gastvrouw op ons mooie sportpark Voorwaarts. Van ’s morgens openen en 
de velden speelklaar maken tot het verwelkomen van de thuis- en uitspelende teams en 
scheidsrechters, het toewijzen van de kleedkamers en erop toezien dat deze gedurende de 
dag weer schoon zijn voor de volgende gebruikers en einde dag alles weer opruimen en 
afsluiten. Onmisbaar voor het goed laten verlopen van een speelweekend. Een woord van 
dank daarom aan de bestuursdienstvrijwilligers! En we kunnen nog hulp gebruiken op de 
zaterdagen en zondagen bij het invullen van deze taak, dus meld je aan bij ondergetekende 
als je een keertje mee wilt lopen. 

Einde jaar zijn de jaarlijkse kerstattenties voor alle vrijwilligers verzorgd en bezorgd met hulp 
van enkele leden. De bon van Kaas! voor de volwassenen en een bon van Sport2000 voor 
de jeugd als blijk van waardering van ieders inzet als vrijwilligers voor onze club werd goed 
ontvangen. 

Op 7 januari vond de Nieuwjaarsbijeenkomst plaats en die werd als ieder jaar weer goed 
bezocht. Het hieraan voorafgaande mixtoernooi werd weer georganiseerd door de familie 
Merk. 

Ook dit seizoen heeft Peter Kuilman samen met Angela Molenaar in april en mei de 
organisatie van de Geraniumactie weer op zich genomen. Met hulp van enkele actieve leden 
in de voorbereiding en van velen bij de bezorging van de plantjes is de Geraniumactie weer 
succesvol verlopen met een mooi financieel resultaat tot gevolg.  

Op 25 mei 2024 is weer een Medewerkersavond georganiseerd. Vanaf 20.30 uur konden de 
vele medewerkers van LSVV onder het genot van een hapje, een drankje en muziek samen 
het (bijna) afgelopen seizoen en de plannen voor de zomervakantie bespreken. 

Een van de onderwerpen waar in de bestuursvergaderingen veel over is gesproken is de 
verduurzaming van het complex en de renovatie van de kantine, toiletten en kleedkamers. 
Een belangrijk onderwerp waar ook veel geld mee gemoeid is geweest. De planning en 
uitvoering was in goede handen bij de Kantine Verbouw Commissie en het mooie resultaat 
heeft iedereen inmiddels kunnen aanschouwen. 



Gedurende het seizoen is LSVV vertegenwoordigd geweest bij diverse bijeenkomsten met 
de gemeente en andere organisaties. Er wordt steeds meer gekeken naar sportclubs als 
belangrijke partij in de samenleving als het gaat om creëren van verbinding tussen 
dorpsgenoten. Daarom is het goed om als grote vereniging hierover mee te denken en mee 
te praten. We zijn aanwezig geweest bij bijeenkomsten van het Sportbedrijf Dijk en Waard en 
bij informatiebijeenkomsten van de gemeente over de ontwikkelingen in Noord- en Zuid-
Scharwoude en over subsidies. Ook is deelgenomen aan een avond over de uitgebreide 
mogelijkheden van het programma Sportlink. Dat laatste was belangrijk omdat LSVV steeds 
meer via Sportlink is gaan doen, waaronder de website en een koppeling met de 
ledenadministratie en in het huidige seizoen ook de contributie-inning. 

We kunnen op velerlei gebieden terugkijken op een mooi seizoen. Dank aan iedereen die 
hieraan heeft bijgedragen! 

Sportieve groet, 

Joost Bruijn 

Secretaris 

 

4.2 Jaarverslag Technische commissie 
 
Wat gebeurde er dan allemaal in dit seizoen? En wat zien we als we door het raam naar het 
seizoen 24/25 kijken? 
 
Senioren 
Ook het afgelopen seizoen was sportpark Voorwaarts op de zondagen weer goed bezet. We 
hielden het mooie aantal van 13 reguliere herenteams vast, met daarnaast nog een O23 
team en een 45+ team. Om het weekend was er tevens sprake van een ‘ladies day’ waarbij 
het streven was om dames 1 & 2 en de MO20 samen in te laten plannen.  
Maar niet alleen op de zondagen zijn de senioren actief. Ook zijn we afgelopen seizoen 
gestart met de 7x7 vrijdagavond competitie. Bij de heren is dit een 35+ categorie, in deze 
categorie werden afgelopen jaar de eerste ervaringen opgedaan. Ondanks dat voor een deel 
van de LSVV-organisatie de vrijdagavond als activiteitenavond wat twijfelend geaccepteerd 
werd is dit voor de deelnemers een geslaagd introductiejaar geworden. Dat smaakt naar 
meer! 
 
Tevens op de vrijdag, maar dan op de ochtend, wordt het ook steeds drukker met 
voetballende LSVV-leden. De Walking Footballers, onze meest ervaren senioren, zijn, sinds 
ze officieel zijn toegetreden als LSVV leden, uitgegroeid van de experimentele fase naar een 
vaste en zeer enthousiaste groep van zo’n 20-25 leden. 
Beide vrijdagactiviteiten smaken naar meer en deze ontwikkeling wordt dan ook zeker 
gestimuleerd.  
 
Bij de damesteams komt er steeds meer vorm in de organisatie. Het 2e damesteam is ook 
afgelopen jaar op personeel gebied goed doorgekomen, terwijl het 1e damesteam zich vanaf 
dag 1 van de competitie heeft gemengd in de kampioensstrijd. Uiteindelijk, na een 
spannende strijd, bleven onze dames op nr. 1 met een mooie promotie naar de 2e klasse als 
gevolg. Succes komend jaar op dit hogere niveau! 
  



Onze 2 heren selectieteams, LSVV 1 & 2, hadden het ook dit jaar lastig. Dit jaar was het ons 
1e team dat in een ware Houdini-act het 2e klasse schap wist vast te houden door op het 
ultieme moment boven de degradatiestreep uit te stijgen: na de laatste competitiewedstrijd. 
Het 2e team speelde ook lange tijd onder de streep maar kon hier, ondanks een stijgende lijn 
bij het behalen van punten, niet bovenuit stijgen. Het was gewoon te wisselvallig. Komend 
seizoen weer strijden om de punten in de reserve 2e klasse. Opvallend in het sentiment 
rondom onze selectieteams waren de belevingsverschillen in vs. buiten de groepen zelf. Vele 
voetbalcoaches wisten langs de lijn en in de kantine prima hoe LSVV dit moest aanpakken, 
waarbij het wel eens ontbrak aan een stukje realiteitszin en soms zelfs aan een stukje 
respect. Gelukkig hebben de voetballers zelf de strijdbijl nooit begraven en zijn ze op een 
LSVV-waardige manier met hun prestaties omgegaan. Chapeau! 
 
Ondanks de beweging die trainer Tim Emmerik had ingezet om zijn ambities elders als 
hoofdtrainer te gaan vervolgen is hij ook het lopende seizoen nog bij LSVV 2 als 
eindverantwoordelijke. De reden daarvoor geeft maar aan hoe kwetsbaar verenigingen zijn 
als een bepaalde ‘spirit’ uit de vingers glipt.  
Om die spirit wel bij de LSVV-selectie te behouden heeft LSVV afgelopen seizoen, in de 
winter, Dick Vennink bij de selectie 1&2 gehaald. Dick weet met zijn ervaring, gogme en 
communicatieskills snaren te raken die we tot dan niet voldoende wisten te raken. Een 
toegevoegde waarde naast de kwaliteiten die we met Gidon Reinders Folmer, Jordi Tiktak en 
Tim Emmerik reeds in huis hadden. Deze aanvulling is afgelopen half jaar goed gevallen, 
zowel binnen de spelersgroep als bij de verantwoordelijke in de organisatie en dus is dit ook 
de samenstelling voor het lopende seizoen geworden. Van Jordi Tiktak is wel afscheid 
genomen. Hij gaat zijn tijd meer aan andere (privé)-activiteiten spenderen. Veel geluk en 
dank voor je inzet. Tevens heeft onze keeperstrainer Jerry Habets aangegeven dat hij een te 
volle agenda heeft gekregen. Medio september zijn we voor deze positie nog steeds aan het 
zoeken naar de juiste opvolger.  
 
Jeugd 
Bij de junioren-jeugd blijft het mooi om de beleving te zien. Ondanks dat je hier spreekt over 
leeftijden die heel veel alternatieven hebben met als voorbeelden een baantje, relatie, 
school, andere sporten of geen sporten, houdt LSVV toch nog een mooie actieve groep 
leden. Er wordt, onder leiding van de hoofdtrainers en talloze trainers van teams, die vaak de 
passie hebben om met een specifieke leeftijdsgroep aan de slag te gaan, intensief getraind 
met een, hoofdzakelijk, goede opkomst. De trainingsvelden zijn goed gevuld en dat leidt tot 
leuker en beter voetbal. Tevens zijn dit de groepen waar ook actievelingen uit komen die 
jongere jeugd komen begeleiden. Soms als stagiair via de opleiding, maar vaak ook uit vrije 
wil bij een bepaald team, een jeugdtoernooi of bijv. de Clubvoetbaldagen. Dat is bij een 
vereniging veel waard! 
 
Op de zaterdagen hetzelfde beeld. Als er al eens teams zijn die moeilijk zitten, qua spelers, 
dan wordt er veel onderlinge hulp geboden en wordt ervoor gezorgd dat de teams allemaal 
weer representatief kunnen zijn. De hoofdtrainers spelen daar een centrale rol in, dat is mooi 
om waar te nemen. Dit geldt voor de breedte teams, maar ook voor de selectieteams. 
Doorstroming en talentontwikkeling op alle niveaus krijgt zo mooi gestalte. Daarnaast leidt dit 
ook tot goede prestaties.  
De O13 onder leiding van Peter Kommas kende een intensief jaar met een vrij jonge ploeg in 
de hoofdklasse. Er hoefde van niemand verloren te worden, maar door wat wisselende 
intensiteit die past bij deze leeftijd werd toch niet iedere wedstrijd gewonnen. Mooie 
subtopper met een mooie beleving in deze leeftijd!  
De O15 onder leiding van Daniel van Steeg had een zwaar divisiejaar. Met veel 
tegenstanders uit de stedelijke gebieden als de Zaanstreek, Purmerend en Amsterdam 
werden ze met enige regelmaat afgebluft. Niet op voetbalkunde, maar menigmaal op 
hardheid en minder sociaal spel/houding. Die kant willen we bij LSVV niet op, waarbij het dus 
extra jammer is als je dan ziet dat dat gedrag beloond wordt met punten. Helaas wisten ze 



geen stand te houden in de divisie en gaan ze komend jaar de uitdagingen weer in de mooie 
hoofdklasse tegemoet!  
De O17, onder leiding van Gregory Tjon a Koy en Hans Beemsterboer, wist wel knap de 
divisieplek vast te houden. Een prima prestatie door een goede instelling in combi met 
talentvolle voetballers. Helaas haalde Gregory het einde van het seizoen niet door een 
incident, maar met Matz van Leent als opvolger is ook de toekomst voor deze groep 
ingevuld.  
Ten slotte de JO19. Het ambitieuze trainingstrio Mike Eyzinga, Mike Bieshaar en Max 
Vendrig wist zich niet te handhaven in de divisie, maar dit kwam mede door een verandering 
in structuur bij de O19. Hierdoor bleef alleen de kampioen in de divisie en speelt de rest dit 
jaar in een versterkte hoofdklasse. Ook mooi! Het bekeravontuur was dit jaar voor de O19 
een mooie reis. Zowel de 19-1 als de 19-2 kwamen in de halve finales. Voor de 19-2 was dit 
het eindstation, terwijl de 19-1 zelfs de finale wist te halen na een heroïsche zege op Kolping 
Boys O19-1. Hierin bleek Hillegom een maatje te sterk, maar desondanks een mooie 
ervaring rijker voor de spelers en de begeleiders.  
 
Pupillen 
Stap voor stap groeit het ledenaantal bij onze jongste jeugd, de pupillen. Een prima opzet 
van de trainingen, een mooie combi van ervaren trainers, ambitieuze jongelingen en 
betrokken ouders waarbij iedereen zijn/haar rol enthousiast invult. En uiteraard veel blije kids 
op het park Voorwaarts. Dat zijn de ultieme ambassadeurs van ons jeugdbeleid, waarbij we 
als vereniging aantrekkingskracht blijven houden.  
Voor ouders is het leuk om ook betrokken te zijn in de 1 of andere rol, waarbij we soms wel 
moeten constateren dat de balans tussen enthousiast en overmatig fanatiek niet altijd naar 
de goede kant uitslaat. Uitdagingen en tijdrovende processen voor de LSVV-organisatie, 
waarbij we hopen dat het beleid van LSVV hierin gerespecteerd blijft worden. De kids 
hebben er altijd zelf weer plezier in, om zich te blijven ontwikkelen, soms met winnen en 
soms met verliezen, dat hoort erbij! 
   
Bij de organisatie van alle activiteiten is hulp altijd welkom, hoe meer schouders die dit 
dragen hoe beter, dus meld je aan! 
 
Komend jaar 
Ook komend seizoen, 24, gaan we weer verder met bouwen en ontwikkelen. Imran Ourhris 
blijft actief in de JO10-11, waar hij afgelopen seizoen mee was gestart. De JO8-9 staat dit 
seizoen onder leiding van de zeer ervaren Bert van Assendelft. Stan Gerdes voegt zich in de 
JO12-13 staf, als assistent van Peter Kommas. De JO14-15 (Daniel van Steeg) en de JO19 
(Mike Eyzinga) blijven nogmaals ongewijzigd, ook wel eens lekker. Matz van Leent vervolgt 
zijn start bij de JO17 en vormt samen met Hans Beemsterboer het leidende duo.  
 
Peter Kommas vult als Hoofd Jeugd Ontwikkeling (HJO) een sterk stimulerende rol aan de 
trainerskant in. Motiveren, opleiding, begeleiden en werven, hij is overal actief om LSVV naar 
een hoger niveau te brengen. Dit gebeurt vaak achter de schermen en minder zichtbaar, 
maar is van onschatbare waarde in de organisatie van LSVV. Peter is medebepalend voor 
de goede staat van onze jeugdorganisatie en de normen en waarden die we daarin 
nastreven. Compliment voor hem! 
 
Met een positieve inzet van de spelers, trainers, maar ook zeker van de mensen rondom de 
teams, zoals ouders en andere supporters, houden we onze jeugd enthousiast en betrokken 
en bij LSVV. 
Soms lijkt het gras elders groener, maar als we samenwerken en samenbouwen is er voor 
de Langedijker jeugd zat om zich mee te ontwikkelen bij LSVV. Samen met je vrienden!   
 
Alle betrokkenen van afgelopen jaar: wederom hartelijk bedankt! 
 



Met sportieve groet,  
Koen van der Voort  
Bestuurslid technische zaken 
LSVV, Join the Club! 
 

4.3 Jaarverslag Dames- en meidenvoetbal 

Met trots blik ik terug op een seizoen vol groei en sportieve successen binnen onze 
vereniging. Samen met onze speelsters, trainers, vrijwilligers en supporters hebben we 
geweldige momenten beleefd. Onze vereniging blijft groeien en ontwikkelen, wat dit seizoen 
weer volop heeft laten zien. 
 
Dit seizoen mogen we meerdere sportieve hoogtepunten vieren. Twee teams hebben het 
kampioenschap behaald: de MO15 en Dames 1. De MO15 heeft een fantastische prestatie 
neergezet door de kampioenswedstrijd te winnen, met onvermoeibare inzet van zowel de 
speelsters als de trainers en supporters. Dames 1 heeft eveneens een zeer succesvol 
seizoen achter de rug en het kampioenschap binnengehaald. Het team toonde niet alleen op 
het veld, maar ook daarbuiten een sterke teamgeest.  
 
Het aantal leden binnen de dames- en meidenafdeling is dit seizoen verder toegenomen 
naar 122. Dit is een mooie groei ten opzichte van het vorige seizoen en bevordert de 
teamgeest en de sfeer binnen de vereniging. Voor hadden in elke leeftijdscategorie een 
volledig elftal, en we zijn ook verheugd over de introductie van een nieuw 7 tegen 7 
damesteam komend seizoen, dat op vrijdagavond speelt. Dit nieuwe team biedt meer 
mogelijkheden voor speelsters van 30+. 
 
Onze vrijwilligers zijn de motor van de vereniging. Zonder hun inzet zou LSVV niet kunnen 
bestaan. Toch blijft het een uitdaging om nieuwe vrijwilligers aan te trekken. We zullen ook in 
de toekomst moeten blijven werken aan het enthousiasmeren van betrokkenen om een 
bijdrage te leveren aan onze vereniging. Want alleen met de steun van vrijwilligers kunnen 
we de dames- en meidenvoetbalafdeling draaiende houden. 
 
Helaas hebben we dit seizoen afscheid genomen van Jan-Willem Alkemade als coördinator 
meidenvoetbal. Zijn drukke agenda maakte het voor hem onmogelijk om deze rol te 
combineren met zijn werk en het coachen en trainen van de MO17. We zijn hem dankbaar 
voor zijn inzet en bijdrage, en we zijn op zoek naar een geschikte opvolger. Dit jaarverslag is 
ook bijzonder voor mij, omdat het mijn laatste is. Na zes jaar vol plezier en enthousiasme in 
het bestuur, zal ik een nieuwe fase ingaan, maar ik blijf graag als vrijwilliger betrokken bij 
LSVV. Ik wil iedereen bedanken die samen met mij heeft bijgedragen aan de ontwikkeling 
van het dames- en meidenvoetbal binnen onze club. 
 
Dit seizoen hebben we veel aandacht besteed aan het verbeteren van de structuur en 
communicatie binnen de vereniging. Er zijn diverse bijeenkomsten georganiseerd waar 
ideeën zijn uitgewisseld en waar we verbeterpunten hebben besproken. Het is duidelijk dat 
heldere communicatie en goede organisatie essentieel zijn voor het succes van onze teams. 
Toch blijft het allerbelangrijkste dat speelsters met plezier naar trainingen en wedstrijden 
komen, omdat we geloven dat een goede sfeer leidt tot betere prestaties. 
 
Een bijzonder moment dat we niet mogen vergeten, is het aankomende jubileum van 40 jaar 
damesvoetbal bij LSVV, dat in september 2025 gevierd zal worden. Dit is een mijlpaal die 
ons eraan herinnert hoeveel we de afgelopen jaren hebben bereikt. We kijken ernaar uit om 
dit te vieren met (oud)speelsters, (oud)medewerkers en (oud)vrijwilligers en hen te bedanken 
voor hun inzet en betrokkenheid. 
 



Ook wil ik met trots vermelden dat Daphne van Domselaar, met haar transfer naar Arsenal 
en als keepster van het Nederlands elftal een geweldig voorbeeld is voor onze jeugd. 
Bovendien hebben twee van onze jeugdleden de kans gekregen om bij AZ mee te trainen, 
wat hun potentie en het succes van onze jeugdopleiding benadrukt. 
 
Met deze mooie successen en ontwikkelingen kijken we vol vertrouwen naar de toekomst. 
Samen blijven we werken aan een omgeving waarin iedereen met plezier kan voetballen en 
zich verder kan ontwikkelen. 
 
Ik wil iedereen, van speelsters tot ouders en vrijwilligers, bedanken voor hun betrokkenheid 
en enthousiasme. Laten we samen blijven bouwen aan een mooie toekomst voor het dames- 
en meidenvoetbal bij LSVV! 
 
Maaike van der Leeden-de Vries 
Bestuurslid LSVV Dames- en meidenvoetbal  
 

4.4 Jaarverslag Jeugdcommissie 

Beste leden van LSVV, 

Graag kijk ik met grote trots samen met u terug op het afgelopen jeugdseizoen van onze 
mooie vereniging. Onze jeugdspelers hebben het afgelopen seizoen met veel passie, 
sportiviteit, enthousiasme en ontwikkeling voor een fantastisch seizoen gezorgd. 

Het seizoen heeft in het teken gestaan van het verbeteren van hun voetbalvaardigheden, het 
leveren van een teamprestatie en het belang van fair play. Dit laatste is een belangrijk item 
binnen onze vereniging. Niet alleen bij de jeugd, maar ook bij de ouders/verzorgers, 
vrijwilligers en alle andere betrokkenen bij de jeugd. Hoe gaan we met elkaar om en welk 
gedrag is gewenst binnen en langs de lijn. Ik wil dan ook aan eenieder vragen om hier eens 
goed bij stil te staan en jezelf af te vragen hoe we onze jeugd een stap verder helpen in hun 
ontwikkeling met onze aanmoedigen langs de lijn! 

Onze coaches/trainers en vrijwilligers werken hard om onze jeugdspelers te begeleiden bij 
hun voetbalvaardigheden, maar ook zeker bij hun persoonlijke ontwikkelingen en daar zijn 
wij ze zeer dankbaar voor. Door hun inzet groeien onze jonge talenten als individu, maar ook 
als team. Succes wordt niet alleen gemeten in het winnen van de wedstrijden, maar ook in 
het maken van vriendschappen en het hebben van plezier met elkaar. 

Het afgelopen seizoen stond in het teken van indrukwekkende prestaties in de competities 
en op de toernooien. Vele jeugdteams hebben het kampioenschap mogen vieren. De JO19-2 
zelfs in iedere fase van de competitie en ze wisten ook de halve finale van de beker district 
West 1 te behalen. Ook de JO19-1 wil ik graag extra benoemen met het behalen van de 
finale in de beker district West 1. Een topprestatie! Deze prestaties laten zien dat er hard 
wordt gewerkt en geïnvesteerd door spelers, coaches en trainers om het beste uit zichzelf en 
het team te halen. Ook dit jaar zijn er diverse jongens en meisjes actief geweest bij stage-
trajecten bij de AZ Voetbalschool trainingen. Er is 1 jeugdlid die de overstap naar AZ 
gemaakt heeft en 4 jeugdleden zijn nog actief aan het mee trainen.  

Zoals eerder aangegeven hangt het succes van onze jeugdafdeling niet alleen af van de 
spelers, coaches en trainers, maar ook van de grote steun van ouders/verzorgers en 
familieleden. Zij zorgen met hun aanmoedigingen en betrokkenheid op de zaterdagen langs 



de lijn voor een levendige vereniging. Een vereniging die veel mensen weet te vinden en 
waar men graag komt. Iedere zaterdag wanneer ik het terrein op loop is het een genot om te 
zien hoeveel mensen het prachtige complex hebben weten te vinden en enthousiast hun 
kinderen staan aan te moedigen. Ook mijn complimenten aan de vrijwilligers die deze zomer 
hard gewerkt hebben aan de verbouwing van de kantine. Het is prachtig geworden. De 
fotowand, vloer, bar, kastenwand… het is een plaatje waar de vele bezoekers op de 
zaterdag flink van kunnen genieten. 

Het is verheugend om weer op te kunnen merken dat ons succesvolle jeugdprogramma 
heeft geleid tot een stijging in het aantal jeugdleden en teams die bij de KNVB zijn 
ingeschreven.  

Aantallen jeugdspelers: Per 01-07-2023: 399 
Per 31-05-2024: 456 
Per 01-08-2024: 437 
Per 21-09-2024: 453 

 
Aantallen teams:             

  
per 01-09-

2023 
per 31-05-

2024 
per 01-08-

2024 
Per 21-09-

2024 
elftallen 18 18 19 19 
negentallen 1 1 0 0 
achttallen 3 3 4 4 
zestallen 12 13 10 11 
mini's 1 3 4 4 
 

Deze cijfers laten zien dat we een stabiele vereniging zijn en dat de jeugd uit Langedijk en 
omgeving ons goed weet te vinden. De organisatie binnen onze vereniging kent een 
duidelijke structuur die zorgt voor een positief resultaat op het veld en daarbuiten. Er is het 
afgelopen jaar geïnvesteerd in de ontwikkeling van onze trainers en coaches door het 
aanbieden van trainerscursussen. Ook was het mogelijk om EHBO bij sportblessures te 
volgen en werd voor de ouders een vlaginstructie aangeboden. De aanmeldingen voor deze 
cursussen hebben laten zien dat dit voor herhaling vatbaar is. Aan het begin van het seizoen 
worden de informatieavonden die door de hoofdleiders en hoofdtrainers gegeven worden 
aan de ouders/verzorgers voor diverse categorieën van onze jeugdafdeling goed bezocht. 
Ook dit jaar zijn bijna alle functies binnen de jeugdcommissie ingevuld. We zijn nog op zoek 
naar een hoofdleider voor de meisjes en naar een duo dat 5 keer per jaar op de 
zaterdagmiddag een bestuursdienst wil draaien.  

De jeugd- en toernooicommissie heeft samen met vele andere vrijwilligers het afgelopen jaar 
voor vele activiteiten voor de jeugd gezorgd. Al deze activiteiten zijn met veel enthousiasme 
door de jeugd ontvangen. De clubvoetbaldagen, voetbalspelletjes dag, bezoek van 
sinterklaas, oliebollentoernooi in de zaal, clinic van de selectiespelers en speelsters, het 
internationale toernooi en als afsluiting het LSVV Kramer Zuurkooljeugdtoernooi. Veel dagen 
van sport en plezier dat een hele organisatie vergt. Mijn dank hiervoor. 

Als we terugkijken op dit seizoen kunnen we met elkaar zeggen dat de toekomst van onze 
jeugd binnen de vereniging gewaarborgd is. Het is zeer belangrijk dat dit ook zo blijft. We 
moeten blijven investeren in hun groei en ontwikkeling als voetballer maar ook als individu in 
de huidige maatschappij. Laten we ze blijven inspireren en voortborduren op wat we de 



afgelopen jaren met elkaar bereikt hebben. Het komende seizoen gaan we hiermee verder. 
Met elkaar bieden we onze jeugdleden de kans om nog meer te leren, te groeien en 
ontwikkelen waarbij plezier zeer belangrijk is. Samen blijven we bouwen aan de toekomst 
van onze vereniging. 

Dan rest mij om mijn dank uit te spreken voor uw steun en inzet voor voetbalvereniging 
LSVV. En laten we samen streven naar nog meer succes in de toekomst.  

Diana Kruyver 

Voorzitter Jeugdcommissie LSVV 

 

4.5 Jaarverslag Financiën LSVV en kantinecommissie 

Het is mooi geweest. Na 14 jaar neem ik afscheid als penningmeester. En wat is er mooier 
dan op het hoogtepunt de zaken te mogen overdragen. Een geweldig mooi seizoen met een 
top-omzet in de kantine/fraaie bankstanden en een complex wat weer jaren vooruit kan.  

De opening stond in het teken van de Zuurkoolcup en overtrof (ondanks het donkere randje 
op de slotavond) onze stoutste verwachtingen. 

Door inzet van vele vrijwilligers en sponsoren werd de ZKC bij LSVV een absoluut 
hoogtepunt van het seizoen. 

Financieel ook een mooie start voor alle plannen die werden gesmeed voor de komende 
verbouw van het clubgebouw. 

Niet alle “proefballonnetjes” vanuit de leden konden worden gerealiseerd. Bouwkundig en 
financieel zijn er ook bij LSVV grenzen. 

Het project was een noodzakelijke investering en nu kan het complex weer jaren mee. Er is 
ook een verdere verduurzaming doorgevoerd; warmtepompen/airco’s i.p.v. gasgestookte cv 
en spray-plafond voor de isolatie. Ik hoop dat ons vernieuwde complex weer veel 
reuring/gezelligheid maar ook voor sociale samenhang gaat zorgen. 

Ook komend jaar weer veel teams op zaterdag en zondag en op vrijdag Walking Football en 
7x7 teams (mannen/vrouwen). 

Allemaal positieve berichten en toch niet helemaal tevreden en dat met name op de support 
van de gemeente. Lang is er gestreden om een bijdrage voor de aanleg van ons kunstgras 
(immers aangelegd ten tijde van samenvoeging HHW en Langedijk). Voor harmonisatie van 
accommodatiebeleid mag de fusiegemeente 2 jaren echter uittrekken en dan valt LSVV net 
buiten de boot. Zuur en weinig coulant – ook gezien alle ontwikkelingen bij de overige lokale 
clubs - maar volgens de spelregels van de wet. 

Ook onze aanvraag voor een activiteitensubsidie is inmiddels afgewezen vanwege onze 
positieve financiële positie. Maar …. om met de woorden van onze oud-voorzitter te spreken 
“tel je zegeningen”. Gelukkig kunnen we alles zonder steun van “hogerhand” allemaal klaren 
mede dankzij de leden/vrijwilligers en sponsoren. 

Tijdens de jaarvergadering zal ik enkele individuele posten nader toelichten. 



Alvast tot ziens; kijk naar elkaar om en zorg dat “niemand buitenspel” staat. 

Jos Berkhout 

Penningmeester 

 

4.6 Jaarverslag Accommodatie 

LED-verlichting voetbalvelden 

In de voorgaande jaarvergadering was de nieuwe LED-verlichting al als werkend gemeld, 
maar de werkzaamheden waren nog niet helemaal afgerond: o.a. de digitale aansturing en 
een scheve mast. In december 2023 is de verlichtingsinstallatie opgeleverd en in de loop van 
2024 is de subsidieverantwoording ingediend bij de provincie NH.  

Naast de installatie van de LED-verlichting, is de ca. 25 jaar oude groepenkast van het B/C -
veld van binnen vernieuwd. Tevens zijn alle velden + de beregeningsinstallatie nu op één 
energieaansluiting geplaatst. De energieaansluiting van A-veld kwam hiermee vrij en is de 
nieuwe energieaansluiting van de kantine geworden. Dit omdat de kantine in het kader van 
de verduurzaming nu wordt gekoeld en verwarmd d.m.v. een warmtepomp die een 
zwaardere energieaansluiting vereist. 

Kunstgras 

De kwaliteitsgarantieperikelen van het kunstgras zijn afgerond. In februari heeft er een 
herkeuring plaatsgevonden ten aanzien van de infill en zijn er nog 18 bigbags infill over het A 
en C veld ingestrooid. In mei zijn de penalty stippen van het A en C veld gerepareerd. 

Conclusie is dat de stressplekken (hoofdzakelijk de penaltystippen) kwetsbaarder zijn dan de 
vorige kunstgrasmat. Vanuit de leverancier van de kunstgrasmat: Greenfields is een 
schriftelijke toezegging gedaan in het vervangen van slechte stukken kunstgras, één 
rolbreedte van 4m1 (rol is 15m1 x 4m1 breed = 60 m2) 

Natuurgras B-veld 

Er zijn de eerste gesprekken gevoerd met Dijk en Waard Sport inzake de renovatie van B-
veld. Het gaat o.a. om het opnieuw profileren, nieuwe drainage en evt. inbouwen van een 
beregeningsinstallatie. Uitvoering van de renovatie staat gepland op einde voetbalseizoen; 1 
juni – 1 september 2025. 

Insteek is dat voor deze renovatie een subsidie wordt ontvangen in het kader van 
grootschalig onderhoud. 

IKOC t.p.v. Mariaschool 
Er is door de gemeente een nieuw ontwerp opgesteld voor het Integraal Kind- en Ouderen 
Centrum (IKOC) waarbij de eisen van de ouderen opvang en de school wel samen gaan. 
Momenteel is de procedure gaande om de bouw bestemmingsplan technisch mogelijk te 
maken.  
Inmiddels is er door de Stichting Voorwaarts samen met de gemeente een 
intentieovereenkomst getekend voor de benodigde grondruil. Met deze grondruil wordt het 



mogelijk om de sloot te verleggen die dan de natuurlijke scheiding zal gaan vormen tussen 
het LSVV-terrein en het terrein van het IKOC. 
De daadwerkelijke grondruil gaat pas plaatsvinden op het moment dat er juridische 
zekerheid is over de bouwplannen (hoogte, oppervlak, afstand, etc.). 
 
Nieuwe AED 
De AED in de gang van de kleedkamers is vervangen door een nieuwe AED die aan de 
buitenkant van het complex hangt naast het kassahokje. Hiermee is de AED bij noodgevallen 
beter bereikbaar. 
 
Verbouwing Kantine 
Zoals eenieder kan zien is afgelopen zomer ontzettend hard gewerkt aan de verbouwing van 
de kantine met een prachtig resultaat. Hoewel de kantine tot de accommodatie behoort, is dit 
gehele project voorbereid en uitgevoerd door de speciale Kantine Verbouw Commissie die 
alle credits & hulde verdient.  
 
Naast bovenstaande punten is er afgelopen jaar nog veel meer groot en klein werk verzet op 
en rond de accommodatie wat lang niet allemaal te benoemen is, maar wel zichtbaar is in de 
piekfijne staat van het complex. Ook dit jaar weer de vaststelling dat we als vereniging 
gezegend zijn met een ploeg mensen die het vele onderhoud op een fantastische wijze 
aanpakt. 

Dank hiervoor! 

Jan de Nijs 

Bestuurslid Accommodatie 
 

4.7 Jaarverslag Sponsorcommissie 

Sponsors zijn van levensbelang voor een vereniging. Een club als LSVV kan niet zonder haar 
sponsors en gelukkig is onze mooie club gezegend met een zeer groot aantal trouwe sponsors 
waar we regelmatig een beroep op kunnen en mogen doen. Hierbij zitten een groot aantal wat 
grotere sponsors maar ook heel veel wat kleinere sponsors die met elkaar dezelfde 
achterliggende gedachte hebben namelijk de liefde voor en steun aan ons aller LSVV. 
 
In augustus 2023 hebben een groot aantal van deze sponsors bijgedragen om een prachtig 
bedrag op te halen t.b.v. de organisatie van de Zuurkoolcup. Hierdoor waren we als LSVV in 
staat om alle kosten van dit evenement te dekken waardoor de baromzet volledig ten goede 
kwam aan LSVV. 
 
Aan het begin van het seizoen 2023-2024 zijn alle teams van LSVV uitgerust met nieuwe 
wedstrijdkleding met nieuwe shirtsponsors per lichting. Gedurende het seizoen heeft de 
sponsorcommissie zich beziggehouden met het vervangen en uitbreiden van de 
bordsponsoring rond het hoofdveld. Dit heeft ook nu weer geresulteerd in een aantal nieuwe 
bordsponsors. Uiteraard zijn nieuwe (bord) sponsors altijd welkom. 
 
Ook de Rabo Club Support actie en de Vomar Club actie waren het afgelopen seizoen weer 
een daverend succes. Bij beide acties wisten we als club hoge ogen te gooien en konden we 
een mooi bedrag bijschrijven op de rekening. 
 



In de zomer van 2024 is de kantine verbouwd. Ook hier is de inbreng van een aantal sponsors 
beduidend geweest. Diverse sponsors hebben belangeloos of met (grote) korting materialen 
geleverd en anderen hebben belangeloos hun uren ter beschikking gesteld waardoor we met 
elkaar een prachtige verbouwde kantine hebben kunnen realiseren. 
 
Zoals gezegd kan een club als LSVV niet zonder haar sponsors. Namens het bestuur van 
LSVV en de sponsorcommissie in het bijzonder dan ook zeer veel dank aan alle sponsors voor 
hun bijdrage aan onze mooie vereniging. Uiteraard hopen wij ook de komende tijd weer op 
jullie steun. 
 
Marcel Foppen 

Voorzitter Sponsorcommissie 
 

4.8 Jaarverslag Ledenadministratie 

In het afgelopen jaar is LSVV qua spelende leden gegroeid met 47 leden van 695 naar 742. 
Dat is net vrijwel net zo veel meer leden als vorig seizoen en een groei van bijna 7%. 
Oorzaken voor deze groei: 
- Een verdubbeling van het totaal aantal spelers op de vrijdag: een kleine groei bij de 

walking footballers en het aantal 7-tegen-7-teams stijgt van 1 naar 3 (waaronder een 
damesteam). 

- De jaarlijkse groei bij jeugdspelers: per saldo 36 nieuwe spelers in alle categorieën onder 
de 10. 

- Enigszins verrassend is een toename van 22 spelers in de lichtingen Onder-11 t/m 
Onder-15. 

- Bij de senioren zien we per saldo een afname van 12 spelers, ondanks dat 20 spelers de 
stap van jeugd naar senior maakten. De oorzaak hiervoor mag worden gezocht in het 
terugtrekken van LSVV 10 in de loop van vorig seizoen en de samensmelting van LSVV 
5 en 6 tot één elftal. 

 
Op zondag spelen we daardoor dit jaar met 1 team minder in vergelijking met het vorige 
seizoen: 17 elftallen. Door de terugtrekking van het tiende en de samensmelting van 5 en 6 
verliezen we twee teams. Maar daar staat tegenover dat JO19-2 in zijn geheel is 
overgekomen van de zaterdag en het nieuwe Onder-23 vormt, terwijl het oude Onder-23 
verder gaat als LSVV 6. 
 
Op zaterdag hebben we dit jaar weer 15 elftallen bij de jongens en ook weer 3 bij de meisjes. 
Daarnaast hebben we nu 4 teams die op een half veld 8 tegen 8 spelen (dat is 1 meer dan 
vorig jaar). Tien ploegjes komen uit op een kwart veld en spelen 6 tegen 6 (2 teams minder 
dan eind vorig jaar). En natuurlijk zijn er dan nog onze mini’s, waarmee we deze jaargang 
(waarschijnlijk) starten met 4 teampjes  (en dat is 1 meer dan vorig jaar). 
 
Deze aantallen zorgen er onvermijdelijk voor dat er weleens op minder gunstige tijden 
gespeeld moet worden, zoals vroeg in de morgen of laat in de middag, maar onze 
wedstrijdsecretaris zal proberen om het leed zo goed mogelijk over alle teams te verdelen en 
waar mogelijk te verzachten door met aanvangstijden te schuiven. Ook houdt hij goed bij 
welke teams er op het B-veld spelen, want op dat veld willen de meeste teams toch liever 
niet spelen. 
 

De onderliggende cijfers voor dit verslag vindt u op de volgende pagina.  



Ledenaantallen per 1 juli 2024 (met tussen haakjes die van een jaar daarvoor): 
 

Categorie Mannen Vrouwen Totaal 
Mini-pupillen  14  (14)  1  (1)  15  (15)  
Onder 8  19  (13)  1  (0)  20  (13)  
Onder 9  23  (24)  1  (1)  24 (25)  
Onder 10  28  (44)  2  (2)  30 (46)  
Onder 11  42  (25)  1 (6)  43 (31)  
Onder 12  30 (27)  7 (5)  37 (32)  
Onder 13  36 (38)  8  (7)  44 (45)  
Onder 14  41 (24)  8 (9)  49 (33)  
Onder 15  26 (29)  10 (10)  36  (39)  
Onder 16  27 (33)  12 (4)  39 (37)  
Onder 17  32 (21)  6 (7)  38 (28)  
Onder 18  20 (21)  7 (6)  27 (27)  
Onder 19  23 (16)  4 (8)  27 (24)  
Onder 20 (v) - (-) 8 (4) 8 (4) 
Jeugdleden  361 (329)  76 (70)  437 (399)  
       
Senioren  232  (250)  31  (25)  263  (275)  
7 tegen 7 17 (7) 7 (0) 24 (7) 
Walking football 15 (12) 3 (2) 18 (14) 
Spelend  625 (598)  117 (97)  742 (695)  
       
Niet-spelend  217 (206)  74 (72)  291 (278)  
Totaal  842 (804)  191 (169)  1033 (973)  

 
Gebaseerd op basis van de speeldag, zijn dit de getallen: 

Speeldag Mannen Vrouwen Totaal 
Vrijdag 32 (19) 10 (2) 42 (21) 
Zaterdag  361  (324)  57  (52)  418  (376)  
Zondag  232  (255)  50  (43)  282  (298)  
Totaal spelend 625  (598)  117 (97)  742  (695)  

 
 

Geert-Wim Kuin 

Ledenadministratie 

 

4.9 Jaarverslag Stichting Voorwaarts 

Na de vervanging van het kunstgras en de investering in ledverlichting was het seizoen 2023-
2024 relatief een rustig seizoen voor Stichting. Voor zowel het nieuwe kunstgras als de nieuwe 
ledverlichting werd in het najaar van 2023 de laatste termijn betaald. Met name de laatste 
termijn voor de vervanging van het kunstgras werd pas laat betaald omdat de leverancier een 
aantal “garantie werkzaamheden” diende uit te voeren. 
 
Als gevolg van de harmonisatie van het subsidiebeleid van de gemeente Dijk en Waard kon 
Stichting Voorwaarts een subsidie tegemoet zien voor het “reguliere” onderhoud van de 
velden. Zoals bekend is Stichting Voorwaarts eigenaar van het complex en derhalve 
verantwoordelijk voor het onderhoud hiervan. Dit doen (deden) we volledig op eigen kracht. In 



voormalig Heerhugowaard is deze situatie beduidend anders. De gemeente is daar eigenaar 
van de sportparken en derhalve is het onderhoud ook voor rekening van de gemeente. Om 
een enigszins gelijk speelveld te creëren is het subsidiebeleid van de gemeente aangepast en 
kan Stichting Voorwaarts een (jaarlijkse) subsidie tegemoetzien van een kleine € 30.000 voor 
het reguliere onderhoud. 
 
De stichting regelt ook de wedstrijdkleding voor de diverse teams van LSVV. Aan het begin 
van het seizoen 2023-2024 zijn alle teams in nieuwe wedstrijdkleding gestoken. Een grote 
investering die met behulp van een aantal kleding sponsoren mogelijk is gemaakt. 
 
Stichting Voorwaarts is het verlengstuk van de vereniging waarin gezorgd wordt voor het 
onderhoud van de velden. Wekelijks zijn hier vele vrijwilligers actief om te zorgen dat ons 
complex er tiptop bij ligt. Zij zorgen bijvoorbeeld voor het onderhoud en maaien van het 
natuurgras en het vegen en borstelen van het kunstgras. Zonder deze groep vrijwilligers zou 
het onderhoud van onze velden vele malen duurder zijn. Onze grote dank gaat dan ook naar 
deze groep vrijwilligers die ervoor zorgen dat de leden van onze mooie club iedere week 
kunnen trainen en wedstrijden kunnen spelen op een prachtige accommodatie. 
 
Op de jaarvergadering wordt een nadere toelichting gegeven op de financiële cijfers van 
Stichting Voorwaarts. 
 
Marcel Foppen 
 
Penningmeester Stichting Voorwaarts 
 

4.10 Jaarverslag Scheidsrechterscommissie 

Van groot belang voor het laten spelen van wedstrijden is de aanwezigheid van een 
scheidsrechter, grensrechter of wedstrijdbegeleider (bij de pupillen). Afgelopen jaar is maar 
weer eens gebleken dat het geen makkelijke, maar zeker tijdrovende, klus is om voldoende 
personen te vinden en te behouden om deze rollen in te vullen. Vanuit de 
scheidsrechtercommissie zijn er een aantal instructieavonden georganiseerd, zijn de 
scheidsrechters met een leuke verrassing verblijd tijdens de ‘Week van de Scheidsrechter’, 
is er een instructie grensrechter/vlaggen gehouden en is er getracht om meer mensen bij de 
organisatie te betrekken. De planning, het behoud van (jeugd-)scheidsrechters en het 
omgaan met gedrag in en om het veld zijn daarbij continue aandachtspunten.  

De scheidsrechtercommissie, onder leiding van Marcel Verstegen, bedankt alle betrokkenen 
en gaat vol goede moed het komende seizoen in. De samenstelling is voor komend seizoen, 
24/25, veranderd. Marcel Verstegen heeft zijn rol neergelegd, Marcel bedankt voor je 
jarenlange inzet voor de scheidsrechters. Om deze taken toch in te vullen voor het lopende 
seizoen heeft een aantal personen de handschoen opgepakt. De onderlinge taakverdeling 
wordt momenteel gevormd, met een aantal uitdagende doelstellingen. Wordt ongetwijfeld 
vervolgd.  

Met sportieve groet, 

Koen van der Voort 

 


